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Styrelse för PRO Lugnvik verksamhetsåret 2021 
 
Ordförande  Bo Johansson 
Vice ordförande  Anitha Olofsson 
Kassör  Ingegerd Lundebo 
Vice kassör  Anitha Olofsson 
Sekreterare  Elsy Johansson 
Ledamot  Agneta Johansson 
Ledamot  Vakant 
Studieorganisatör  Sten-Axel Bäckström 
Webbredaktör  Agneta Johansson 
 
Övriga förtroendevalda   
Revisorer  Anna-Lena Mårtensson och Bengt Engström 
Revisorsersättare  Inger Panther 
Valberedning  Tord Wickzell, Anna Nicolaisen och Lisa Bladh 
Friskvårdsledare  Bo Johansson 
Bitr. friskvårdsledare  Ingegerd Lundebo 
 
Ombud till PRO Jämtlands årsmöte och höstmöte  
Ordinarie  Bo Johansson 
Ordinarie  Ingegerd Lundebo 
Ersättare  Agneta Johansson 
 
Ombud till PRO:s samorganisation i Östersund 
Ordinarie  Agneta Johansson 
 
Föreningens ombud i Lugnviks föreningsråd 
Ingegerd Lundebo 
 
Övriga ämnesansvariga 
Köks- och serveringsansvariga har varit Inga-Lill Wahlström och Acke Bäckström 
samt övriga i styrelsen. 
Elsy Johansson har skrivit referat till lokalpressen. Ingegerd Lundebo har ansvarat 
för frågor om konsumentverksamhet. Bosse Johansson har ansvarat för frågor om 
trafiksäkerhet. Styrelsen som helhet har ansvarat för PRO-kontakt. 
 
 
Sammanträden/möten/trivselträffar 
Under 2021 genomförde PRO Lugnvik åtta protokollförda styrelsesammanträden. 
PRO Lugnvik hade vid årsskiftet 250 medlemmar. 
 
Eftersom corona-epidemin fortfarande begränsade möjligheten till sammankomster 
så ställdes all verksamhet in under vårterminen.  
 
För att medlemmarna skulle få möjlighet att träffas under säkra förhållanden så 
startade vi upp promenader i maj. Man träffades vid ICA Nära och promenerade runt 



i Lugnvik, ofta till Semsåparken där medtaget fika förtärdes. Promenaderna pågick 
varannan vecka under hela sommaren. 
 
Boulespelet utomhus startade när snön försvunnit från banorna under våren och 
pågick så länge vädret tillät på hösten. 
Ett lag från Lugnviks boulegäng deltog vid distriktsmästerskapen i Hackås 12 augusti. 
De spelade sig till en hedersam femteplats av 16 deltagande lag. 
 
Den 26 augusti kunde vi genomföra ett uppskjutet årsmöte med ett begränsat antal 
deltagare. Vi kunde åter bjuda på lunch och underhållning. 
 
Spelträffarna och träningen återupptogs under augusti och september. 
 
Den 5 september gick den traditionsenliga höstpromenaden i samverkan med 
hembygdsföreningen Gamla Lugnvik av stapeln. Den genomfördes vid gläntan vid 
elljusspåret. 
 
Den populära IKEA-resan genomfördes 16 november med 54 deltagare. 
 
För att sprida lite glädje under den verksamhetsfattiga hösten så bjöd vi den 16 
december in till julfest. En mycket god jultallrik från Två kockar serverades och därtill 
en underhållning med glädjespridarna Magnus Wilén, Hasse och Olle Lindqvist. 
 
Allt under förutsättning att deltagarna var vaccinerade och symptomfria. 
 
Information om våra aktiviteter uppdateras kontinuerligt på PRO Lugnviks hemsida:  
pro.se/lugnvik-jamtland 
 
Representation 
Tre ledamöter i PRO Lugnviks styrelse är invalda i PRO-distriktets styrelse; Anitha 
Olofsson kassör, Elsy Johansson sekreterare och Sten Axel Bäckström 
studieorganisatör. 
Samma tre personer deltog vid PRO-distriktets styrelseutbildning/inspirationsdagar 
på Wången. 
 
Kurser/konferenser 
Sten-Axel Bäckström har deltagit i två utbildningar för studieorganisatörer via ABF. 
Ingegerd Lundebo, Agneta Johansson och Elsy Johansson har deltagit i utbildning i 
medlemsregistret ”Harald”. 
 
Anitha Olofsson har deltagit i studiecirkelledarutbildning i Gysinge som handlar om 
pensioner. Syftet är att vi i föreningen ska diskutera pensioner och bilda opinion för 
att påverka våra politiker att förbättra pensionerna. 
Anitha Olofsson har i samarbete med ABF lett utbildningar för kassörer och revisorer. 
Våra revisorer Bengt Engström och Anna-Lena Mårtensson har deltagit. 
 
Avgifter och bidrag 
Avgiften för medlemskap i PRO Lugnvik är 30 kronor och ingår i årsavgiften till PRO. 
Total medlemsavgift i PRO har varit 255 kronor där 190 kr gått till riksförbundet, 35 kr 
till PRO-distriktet och 30 kr till vår förening. 



 
Föreningsbidrag (grundbidrag och verksamhetsbidrag) från Östersunds kommun har 
inkommit. 
 
 
 
Styrelsen riktar ETT STORT TACK 
 

till er alla som deltagit i våra aktiviteter, som har sponsrat våra lotterier och 
hjälpt oss när vi har behövt extra personal 
 
till Östersunds kommun varifrån vi får bidrag till våra aktiviteter 

 
till Åke Narenius och Jan Lidgren som ordnar med boulebanan 
 
 

           Lugnvik i mars 2022 
 
 

 
 

………………………………………… ………………………………………. 
Bo Johansson ordförande Anitha Olofsson vice ordförande 
 

 
………………………………………. ……………………………………… 
Ingegerd Lundebo kassör Elsy Johansson sekreterare 
 
 

          ……………………………………… 
Agneta Johansson ledamot och webbredaktör 
 

 
………………………………………… 
Sten Axel Bäckström studieorganisatör 

 

 
 


